



**Russian Orthodox Church**  
**PATRIARCHAL EXARCH OF SOUTH-EAST ASIA**

**MENSAHE SA PASKO SA PAGKATAWO-NI-KRISTO**  
**Gikan sa metropolitan sa Singapore ug sa Habagatang-Sidlakang-Asya**  
**SERGIY**

**Alang sa mga pangulong-pastor, mga kaparian,**  
**mga monastiko ug sa kinatibuk-ang panon**  
**Sa Patriarkal Exarchate sa Habagatang-Sidlakang-Asya**

**Matarong Talahorong mga ka obispohan, tanang-halangdong mga kaparian,**  
**Hinigugmang mga kaigsounan,**

Akong ipaabot ngadto kaninyong tanan ang akong kinasing-kasing mga pagbati niining dakong Kapyestahan sa Paghimugso sa atong Ginoong Jesus Kristo!

Niining mga adlaw sa kasaulogan, atong lantawon ang Ikona sa Pasko sa Pagkatawo ni Kristo uban ang kalipay ug mainit nga pagmahal, nagatan-aw sa pagkatawo sa Manluluwas, ang Labing Putli nga Inahan nagakupot sa Diosnong Masuso diha sa malumong paggakus, ug ang Matarong na si Jose nagayukbo kanila diha sa mahigugmaong pag-atiman. Ang Balaang Pamilya mao ang modelo sa tinuod ug sakripisyo nga gugma, tinuod nga pag-atiman sa usag usa ug hingpit nga pagsalig sa Magbubuhay. Ang panahon ug sa pagka-usab, ang Pasko sa Pagkatawo ni Kristo nagpahinumdom kanato mahitungod sa dakong importansya sa bili sa pamilya sa karong kapanahonan sa kalibutan, kay anaa kanila ang mahimong sumbanan sa kinabuhi sa atong katilingban.

Ang Batang Jesus midako diha sa pagtoo, gugma ug kakugi. Ang paghandom niini makahimo kanatong makahibalo nga anaa diha sa mga ginikanan ang katungdanan sa paghatag ug tamang pagpadako ngadto sa ilang mga anak, nga mao ang unang mga magtutudlo diha sa pag-ampo, pagtoo ug kaayo ngadto sa uban.

Dili lamang diha sa Pasko sa Pagkatawo ni Kristo nga ang Dios mianhi sa atong kinabuhi, aron nga kita mahimong andam sa paghimamat Kaniya diha sa tanang panahon. Anaa kanato unsaon nato sa pagdawat sa Ginoo ug unsa ang anaa kanato na Iyang mahikaplagan - ang usa ka pasungan, katugnaw ug spiritohanong kapobre o ang kasing-kasing nga puno sa kaayo, mainit ug kahayag, makahimo nga mahimong takus nga puluyanan alang sa Dios. Atong himoon sa Madali sa paghimamat sa Manluluwas *uban ang putli nga mga mata ug mga buhat, labawng malipayong pagsimba sa Iyang pag-abot diha sa unod.* (cf. Domingo Bago ang Pagkatawo ni Kristo, Dakong Besperas).

Niining masinag nga fiesta, Ako nagahinaut kaninyong tanan sa maayong panglawas ug kalinaw, sama usab diha sa spiritohanong kalipay, pasensya, ug kalamposan sa inyong mga buhat. Mahimong si Kristo, Kinsa natawo diha sa langub, magahatag kaninyo sa Iyang tabang diha sa tanang mga adlaw sa inyong kinabuhi, nagapuno kaninyo ang kasing-kasing uban ang gugma ug bendisyon sa inyong maayong mga buhat.

+ Geroni -

**Metropolitan sa Singapore ug sa Habagatang-Sidlakang-Asya  
Patriarkal Exarch sa Habagatang-Sidlakang-Asya**

*Pagkatawo ni Kristo 2024*